

Title (en)
Window.

Title (de)
Fenster.

Title (fr)
Fenêtre.

Publication
EP 0022904 A1 19810128 (DE)

Application
EP 80102396 A 19800502

Priority
DE 2927728 A 19790710

Abstract (en)

In a window consisting of window frame (1) and casement (2) of extruded aluminium profiles, in which the window frame profile (1) has an H-shaped extension (5), a window frame profile (7) is fastened to the ... with an insulating layer (6) being placed in between, which profile (7) extends in the direction of the window centre to approximately the inside edge of the casement profile (2) and in the closed state of the window bears against a seal (4) mounted on the casement (2). In order to permit an architecturally satisfactory and anticorrosive solution for copper facades, the window frame profile (7) is designed as a rolled profile prepared from strip material consisting of copper or a copper alloy. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Fenster aus Fensterrahmen (1) und Flügelrahmen (2) aus Stranggepreßten Aluminiumprofilen, bei dem das Fensterrahmenprofil (1) einen H-förmigen Ansatz (5) besitzt, ist an dem unter Zwischenlegung einer Dämmenschicht (6) ein Blendrahmenprofil (7) befestigt, das sich in Richtung auf die Fenstermitte bis nahezu zur Innenkante des Flügelrahmenprofils (2) erstreckt und sich im geschlossenen Zustand des Fensters gegen eine am Flügelrahmen (2) angebrachte Dichtung (4) anlehnt. Um eine architektonisch einwandfreie und korrosionssichere Lösung für Kupferfassaden zu ermöglichen, ist das Blendrahmenprofil (7) als aus Bandmaterial aus Kupfer oder einer Kupferlegierung hergestelltes Rollprofil ausgebildet.

IPC 1-7

E06B 3/30; E06B 3/26

IPC 8 full level

E06B 3/263 (2006.01); **E06B 3/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/26336 (2013.01); **E06B 3/308** (2013.01); **E06B 2003/26396** (2013.01)

Citation (search report)

- US 2719615 A 19551004 - JOSEPH SYLVAN
- DE 2604644 A1 19770811 - NIPP ING ERNST
- DE 1952792 A1 19710429 - RAPENA PATENT & VERWALTUNGS AG
- DE 2729287 A1 19790104 - ANCIENNE MAISON J B IMMES S P
- DE 1905709 U 19641203 - DEUTSCHE EDELSTAHLWERKE AG [DE]
- CH 544874 A 19731130 - HACKER ALFRED [DE]
- CH 600120 A5 19780615 - SCHMIDIGER FRANZ

Cited by

DE19809691A1; DE4401154C2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0022904 A1 19810128; DE 2927728 A1 19810129

DOCDB simple family (application)

EP 80102396 A 19800502; DE 2927728 A 19790710